
Skolebestyrelsesmøde på Lykkesgårdskolen den  
24. september 2024          
Kl. 19.00 – 21.00 i mødelokale 1 
 
Indkaldte: 
Forældrerepræsentanter: Sanela, Søren, Pia, Kirsten, Mette, Camilla og Kristina 
Medarbejderrepræsentanter: Mette K. og Camilla 
Elevrepræsentanter: Tika 
Ledelsesrepræsentanter uden stemmeret: Ole Holm Johansen og Anne Øbo 

Afbud: Søren, Pia, Mette, Kristina, Mette K. og Anne Øbo. 

Dagsorden/referat: Anne Øbo (Henrik Damgård) 

1 Godkendelse af dagsorden – (SB) 

 

Referat:  
 
Godkendt 
 

2 Godkendelse af referat - (SB) 

 

Referat:  
 
Godkendt 
 

3 

Kommunale budget – 10 min. (OJ) 
 
Mål: Orientering om fokuspunkter/prioriteringspunkter i det kommunale budget 2024 på Børn og Lærings 
området. Se bilag 
 

 

Referat: 
 
Varde Kommunes Børne – og Ungepolitik/tiltag på skoleområdet blev gennemgået ud fra bilag. Bilag som har 
indgået i budgetforhandlingerne. 
 

4 

Skolebestyrelsens årshjul – 5 min. (Sanela) 

 
Mål: Godkendelse af årshjul for skolebestyrelsens arbejde. Se bilag 
 
 

 

Referat: 
 
Årshjulet er blevet tilrettet siden sidste møde. Kommer der ændringer i løbet af skoleåret, så rettes der til. 
Årshjulet blev godkendt. 
 

5 

Tilbagemelding fra forældremøder – 10 min. (Sanela) 
 
Mål: opsamling og tilbagemelding fra møderne. 
 
 

 

Referat: 
 
Mellemtrinnet: Der var spørgsmål til skolens trivselsmåling på møderne.  
Udskolingen: Fokus på buskørslen til Alslev og SSP 
Der er efterfølgende indsat en ekstra bus til 14.15 eleverne.  
Der nedsættes en arbejdsgruppe (Ole og Camilla) et møde med SSP og Ungdomsskolen, hvor man kan drøfte 
idéer/vidensdeling og invitere forældrene til et møde omkring trivsel, alkohol og rusmidler?  
 
 



 
 

5 

Udvalg – 15 min. (evt. nye udvalg). Fast punkt. 
 
Mål: Opfølgning/status fra arbejdsgrupperne 
 
Referat:  

• AULA – tilbagemelding/opsamling fra personalet, Ole, Kristina, Mette K.  

• Kantine, Ole, Pia og Sanela. 

• Ansættelse, Camilla og Kristina.  

• Dannelsestrappen, Camilla, Kirsten og Sanela.  
 

 

Referat: 
 
AULA – punktet færdigdrøftet 
Kantinen – er indtil videre lukket ned pga. sygemelding. Når der er en afklaring på sygemeldingens længde, kan 
der måske tænkes i alternative løsninger (FGU, elever eller lign.) 
Kan elever i samarbejde med madkundskabslærer lave en midlertidig løsning? FGU?  
Ansættelser – ikke noget aktuelt 
Dannelsestrappen – blev gennemgået på forældremøderne. Lukkes ned 

6 

Opfølgning elevernes trivselsmåling – 10 min. (OJ) 
 
Mål: Orientering om tiltag på trivselsområdet på skolen. 
 
 

 

Referat: 
 
I samarbejde med elevrådet blev der udvalgt punkter, som der blev arbejdet videre med. Punktet er blevet 
behandlet på flere møder, og  
OJ og Sanela kigger ind i trivselsmålingerne og spørgsmål og svarmuligheder – kan der udfordres noget i forhold 
til udformningen eller ændres i opsætningen i systemet? 
 
Skolens trivsel ligger på landsgennemsnittet.  
 
Vi har nu behandlet elevernes trivselsmåling i skolebestyrelsen for denne omgang.  
 

7 

Meddelelser – 15 minutter 
 
1. Ledelsen – orientering om skoleårets start og skemaet (forkortet skoledag/to-voksen), 

kontaktinformation på hjemmesiden med eksterne samarbejdspartnere. 
2. Formand 
3. Elever 
4. Bestyrelsens øvrige medlemmer  
 
 
Mål:  
 

 

Referat: 
 
Meddelelsespunkter – ledelse  
Kontaktinformation på hjemmeside gennemgået eksterne samarbejdspartnere tilføjet. Blandt andet er der 
tilføjet link til SSP/ungdomsskole osv. 
 
Elever: Har været på kommunen til fælles elevforum, hvor det blev pointeret, at elevrådenes stemme er 
elevernes stemme, og den er vigtig. Rundvisning på rådhuset. 
Der er elevrådskursus på torsdag 26. september. 7. klasses eleverne deltager (9. projekt og 8. også væk) 
 



 

Ref. v/  

Møderække: 26/8 + 24/9 + 23/10 (flyttes til 22/10) + 18/11 + 14/01 + 26/02 + 24/03 + 22/04 + 21/05 + 16/06 

 

Kommende punkter:  

Principper 

Timetalsplan 2025/forkortet skoledag/to-voksen timer/skolernes timebank 

 

 
Øvrige – Kirsten har deltaget i VIVE undersøgelse omkring kontroversielle emner i undervisningen. 
 
Kan der på skolen indføres et system med tamponer og bind gratis, som man har set andre steder? Og hvordan 
kan det håndteres, så det ikke ender i de forkerte hænder? 
 
 

8 
EVT. 
 

 

Referat: 
 
SB mødet flyttes fra den 23/10 til den 22/10 kl. 18.30 – 21.00, da der er temaaften for skolebestyrelser og 
ledelsen. 
 

 
 
 

 
 
 


